
Motion till årsmötet.

När man tar ett beslut på ett årsmöte. 
Denna motion som lades till årsmötet 2021 är ännu inte åtgärdat.

Motion som lades 2021

Motion angående staketet runt gästparkeringen vid 52-ringen
Staketet på 52-ringens parkering ser ut att vara i mycket dåligt skick.
Det verka inte vara stabilt om något barn skulle få för sej att klättra
på det och inte heller säkert för bilarna. Rent kosmetiskt ser det inte
heller så trevligt ut när man kommer som gäst till området.
Jag önskar att frågan om att byta ut staketet till ett nytt,
alternativt ta bort det helt om inte ekonomin tillåter detta,
tas upp på årsstämman.

styrelsens svar:

Styrelsen instämmer i att staketet runt gästparkeringen vid 52-ringen
är i dåligt skick och behöver åtgärdas. Staketet kan inte tas bort då
det har åtminstone en viktig funktion: det förhindrar att bilarnas
strålkastare lyser rakt in till de boende. Ett nytt staket behövs.
Planerna för detta är delvis beroende av arbeten med
fjärrvärmekulverten som kan vara förestående. Vi vill undvika att
bygga ett helt nytt staket, som kanske måste rivas i samband med
markarbeten. Detta är ett av skälen till att vi avvaktar. Styrelsen yrkar
att stämman uppdrar åt styrelsen att vidta lämpliga åtgärder
avseende staketet.

Vad som bestämdes på årsmötet 2021

Stämman röstade enligt styrelsens förslag med ett förtydligande, hela staketet 
ska tas ner och ett nytt byggas upp på den sidan som vetter mot Kedjehusen.

Motion
Nu 2023 årsmöte!
Att inte gör detta är inte bra när man får besök i området är det första som man 
ser är staketet. Det första intryck man får kan man inte göra om. 
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